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KONFLIKTY JEN NÁHODA A NEŘÍZENÝ
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(Poznámka pro státní cenzuru – následující řádky jen shrnují všemožné konspirační teorie, se
kterými se autorka samozřejmě nijak neztotožňuje. Autorka plně věří čemukoli, co právě teď říkají
naše naprosto nestranná média a s ohněm v srdci nenávidí vybranou etnickou skupinu, což je dnes
očividně oficiálním projevem boje proti fašismu a rasismu.)

Většina přemýšlivých lidí už asi dávno chápe, že masová migrace, zelený úděl, LGBT propaganda,
covidová operace a nyní i ukrajinský konflikt spolu úzce souvisejí. Jen je nesmírně těžké se v přívalu
informací a dezinformací zorientovat (naštěstí státní cenzura nám chce pomoci a snaží se povolit jen
jediný, oficiální proud (dez)informací).
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Z hlavních médií ani od politiků se o skutečném dění a o plánech elit samozřejmě nedozvíme nic.
Jejich úloha je přesně opačná – mají naopak zakrýt jakékoli možné souvislosti a vyvolávat naprosto
kaleidoskopické vidění světa.

Pamatujete si kaleidoskop? Je to dětská hračka, která vytváří náhodné iluzorní obrazce za pomoci
zrcadel a kousků sklíček. Jednotlivé střípky se při sebemenším zatřepání náhodně přeskupují do
nových náhodných obrazců, kde nic nesouvisí s ničím. Přesně takhle máme vnímat svět i my. A
přesně tak ho bohužel většina lidí stále ještě vidí. Kaleidoskop je totiž až hypnotický a uvádí člověka
skoro do transu – divák jen čeká na každé další zatřepání, které náhodně změní obraz světa a vyvolá
patřičný příval emocí.

Funguje ale naše realita opravdu takhle? Je svět jen náhodný shluk chaotických událostí, kde nic
nesouvisí s ničím? Miliardáři a nejvyšší globální lídři spolu opravdu nijak nekomunikují, nikdy spolu
nedělají skryté dohody a nikdy je ani nenapadne chovat se k většině lidí jako k šachovým figurkám?
Přitom zcela jasně vidíme, že se spolu velmi často scházejí na různých summitech a to je samozřejmě
jen viditelný vrcholek ledovce z jejich vzájemné komunikace. Máme tedy věřit, že při těchto
schůzkách se jen přátelsky plácají po zádech, mluví o svých zámcích a luxusních autech a pak si jen
navzájem zatřepou ploutvemi, udělají si fotečky a letí domů?

No…historie nám znovu a znovu ukazuje, že konspirování, tajné dohody, úplatky, lobbing a korupce
patří k politice jako kokain k Pavlíkovi Novotnému. Přestože v událostech celého světa panuje určitá
míra chaosu, je takřka jisté, že se nás snaží malá skupina super-boháčů a globálních lídrů někam
vmanévrovat – jejich cílem je samozřejmě udržovat si a dál posilovat svoji moc.

Podívejme se na několik teorií o tom, co se možná děje na pozadí aktuálního politického cirkusu,
který se valí přes obyčejné lidi jak parní válec a který se díky covidu a nyní ukrajinskému konfliktu
roztáčí do nejvyšších otáček.

Malé shrnutí na začátek:

(Petro)dolar se hroutí.
Světový ekonomický systém se hroutí.
Národní ekonomiky skoro všech vyspělých zemí jsou předlužené a na hraně neodvratného
krachu.
Nadnárodní korporáty mají ve svých rukách větší a větší moc (většinu majetku na planetě
ovládá jen několik společností jako je Mondelez, Pfizer, Disney, Google, Microsoft atd. a o
patro výše je několik společností, které vlastní tyto korporáty – Blackrock, Vanguard atd. a tyto
společnosti pak ovládá jen několik lidí).
Vojensko-průmyslový komplex rozhodně neztratil nic ze své síly a potřebuje dál krmit
astronomickými částkami.
Existují nadnárodní elitářské spolky, kde se domlouvají a případně i trénují nové nadnárodní
„elity“ (WEF, WHO, G20, Bilderberg, Svobodní zednáři aj. – ve většině z nich jsou ti samí lidé).
Většina „elit“ si myslí, že je lidstvo přemnoženo a potřebuje redukci a větší kontrolu.
Ekonomicky, společensky a duševně zdecimované obyvatelstvo je mnohem snazší dotlačit do
systémových změn, které by v normální situaci nikdy nepřijalo.

A teď k několik teoriím o tom, co se to vlastně děje, hlavně s důrazem na konflikt na Ukrajině (který
ve skutečnosti trvá už 8 let, ale teprve teď se vše rozjelo s plnou parádou).

https://www.youtube.com/watch?v=69X3lwZE5BQ


1. Vše je tak, jak říkají hlavní média
Tohle je verze, které aktuálně věří asi většina lidí u nás. Je to verze „západní propagandy“ (která
samozřejmě neexistuje – existuje jen naše Pravda a vše ostatní jsou prokremelské dezinformace).

Ukrajina byla dodnes normální, pohodová, bezpečná a demokratická země. Jen možná trošku chudší
(kvůli Putinovi). Krvelačná svině „Putler“ v únoru 2022 najednou propadl šílenství a Ukrajinu
bezdůvodně přepadl. Chce znovu vytvořit Sovětský Svaz a nakonec i ovládnout celý svět a vyvolat
třetí světovou válku. Jeho barbarští vojáci bez hnutí brvy vyhazují do vzduchu porodnice, divadla a
školky plné dětí.

Naštěstí Putlerovo temné armádě hrdinně brání v postupu skvěle vycvičené, morální a našimi
zbraněmi vybavené ukrajinské jednotky, které už měsíc slaví jedno vítězství za druhým.
Demoralizovaní rusáci hromadně dezertují, vzdávají se a nechávají si ničit drony sklenicemi od
okurek. Ukrajina vyhrává i díky tomu, že její prezident je hrdina a přímo z obleženého Kyjeva řídí
hrdinný odpor. Daří se mu to i díky borcům, jako je náš ministr Fiala, který za ním nedávno vydal
vlakem do obleženého Kyjeva. Vítězné tažení nás Ukrajinců…pardon, nás Čechů (ještě pořád jsme v
Česku? Cestou po Praze to tak nevypadá…)…ehh…tedy pardon, vítězné tažení Ukrajinců kazí jen
proruské dezinformační weby, které platí přímo Putler – je dobře, že se zakazují. Tohle není cenzura,
ale boj proti Putlerovo lžím a jeho zlým dezinformačním otrokům.

Jinak tu ale nic nesouvisí s ničím. Všechno mimo tento popis situace jsou dezinformace a pro-
kremelská propaganda. Putler prostě zešílel, je smrtelně nemocný a před smrtí chce dobýt Ukrajinu
a vybudovat nový Sovětský Svaz. Také strašlivě prahne po České republice, nejcennější trofeji na
planetě. Nic víc v tom není, vše je práce šíleného Putlera a jeho rusáckých otroků.

2. Agresivní obranná válka Ruské Federace
Tohle je varianta, které zřejmě věří nebělošská většina světa. Je to v podstatě verze „východní
propagandy“.

Ukrajina je dlouhodobě rozvrácená země, kterou ničí hlavně korupce a skupiny nacionalistických
extremistů. Problematiku mimo jiné dobře ilustruje to, že populace Ukrajiny se snížila z více než
52 miliónů v roce 1993 na 41 miliónů před aktuální „horkou válkou“ a počet obyvatel tam dál
prudce klesal – kdo mohl, utekl odtamtud už dávno před únorem 2022.

V roce 2014 došlo na Ukrajině ke krvanému puči, kdy se moci ujaly silně proti-ruské skupiny. Tento
puč prováděli z velké části neonacisté, podporovaní penězi z USA (USA potřebuje skrz Ukrajinu
destabilizovat Rusko a tím zvýšit šanci na získávání jejich nerostného bohatství „za hubičku“). Běžní
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Ukrajinci tu nikoho nezajímali.

Začala oficiální podpora etnické nenávisti proti ruskojazyčným Ukrajincům a ukrajinským Rusům
(zákaz používání ruštiny, upalování členů opozice v Oděse, všudypřítomný teror a ponižování ruské
etnicity atd.). To také vedlo k odtržení Krymu – ten se v referendu osamostatnil a následně v dalším
referendu připojil k Rusku, které tam okamžitě poslalo armádu.

Podobně se k nové, silně proti-ruské vládě postavili obyvatelé Doněcka a Luhanska – odmítli novou
vládu uznat. Ale nedokázali se osamostatnit a začal válečný konflikt. Ukrajinské jednotky neonacistů
(Azov, Pravý Sektor…) rozjely genocidní válku a v jejím důsledku už zemřelo nejméně 15 000
obyvatel Doněcka a Luhanska, včetně stovek povražděných dětí. Navíc asi padesát tisíc vojáků
obou stran zmizelo neznámo kam (válečný chaos a propaganda posledních 8 let ztěžuje hledání
přesných čísel – berte tato čísla s rezervou).

Ruská Federace konflikt celých 8 let veřejně spíše ignorovala, i když zřejmě pomáhala Doněcku a
Luhansku „pod radarem“. Mezitím USA a EU posílají na Ukrajinu kontinuálně obrovské množství
zbraní, USA tam zakládá asi 30 bio-laboratoří (to už americká administrativa jasně přiznala),
nacistické tendence na Ukrajině sílí (např. vznikají výcvikové tábory pro děti, které trénují hajlující
„Bandera Jugend“ atd.).

V únoru začala masivní eskalace napětí, když USA/NATO začalo hromadit vojenskou techniku těsně
u hranic Ruské Federace a Rusko začalo dělat masivní „vojenské cvičení“ z druhé strany hranice (na
svém území). Rozbuškou pak bylo prohlášení prezidenta Zelenského, který řekl, že začnou vyrábět
atomové zbraně, které namíří na Moskvu. Prezident Putin pak během několika dní na žádost ruské
dumy uznal nezávislost Luhanska a Doněcka, následně na jejich území vlítla ruská armáda, aby
zabránila pokračování genocidy. Opakuji, že běžná ukrajinská populace s tímhle neměla nic moc
společného a z Ukrajiny dál utíkala po milionech. Stejně tak s tím nemá nic moc společného běžná
americká, ruská ani česká populace. Je to přetlačovaná globálních elit, tajných služeb, ovládnutých
médií a vojenských i polovojenských jednotek.

K překvapení většiny ale ruská armáda v Luhansku a Doněcku nezůstala a vydala se dál, aby
„odzbrojila a odfašizovala“ celou Ukrajinu. Nekoná se nějaký „blitzkrieg“ – ruská armáda postupuje
pomalu kvůli tomu, že má rozkaz vyhýbat se civilním ztrátám za každou cenu. Takže když narazí na
odpor v obydlené oblasti, jen ji obklíčí a hledají alternativní cesty dobytí. Toho využívají extremisté
jako je Azov, kteří se schovávají v civilních objektech za civilisty (obyvatelům zakážou pod hrozbou
zastřelení utéct). Azov a podobné jednotky prý také obsadily už vyklizenou porodnici a proto na ni
Ruská armáda zaútočila. Co se reálně stalo v divadle v Mariupolu je stále nejasné, ale podle ruské
propagandy do něj Azov nahnal ženy a děti jako živé štíty, budovu podminovali a při útěku ji sami
odpálili – jako budoucí nástroj válečné propagandy. Kolik tam bylo v té době civilistů stále není jasné.
Možná to opravdu byly až stovky lidí. Bohužel. Válka je svinstvo.

A tohle je celá motivace Ruské Federace a podstata konfliktu – zabránit Ukrajině ve vytvoření
nukleárních zbraní, které by mohly zasáhnout a zničit Moskvu během několik minut (a tím vyvolat
třetí světovou válku). Zlikvidovat biologické laboratoře. Zabránit genocidě ukrajinských Rusů.
Zlikvidovat fašistické jednotky. Co nejméně postihnout ukrajinské civilisty. Nic víc, nic míň – jde v
podstatě jen o agresivní obrannou válku Ruska proti USA na území zneužité Ukrajiny.

3. Válka je součástí AMERICKÉHO plánu na přeuspořádání
světa
Když se podíváme na médii a politiky podporované a absolutně sebevražedné, nenávistné reakce



Česka, Slovenska, Polska a pobaltských zemí, které se za každou cenu snaží přenést válku až na naše
území, tak se objevují i další teorie. Takové, které se na konflikt nedívají jako na naprosto izolovaný
střípek v kaleidoskopu, ale jako na součást globálního přenastavování světa, se kterým souvisí i
Covid, Green Deal atd.

Jak již bylo řečeno výše, celý západní ekonomický systém se hroutí. Americká vláda se posledních
několik let pravidelně dostává do platební neschopnosti, země EU jsou také zadlužené až za ušima a
kdokoli s alespoň náznakem ekonomického myšlení vidí, že brutální zhroucení systému je na dohled.
Globalističtí lídři se tedy rozhodli, že celý proces sami urychlí, aby se jim lépe řídil. Cílem je silně
zatřást sklenicí s lidskými mravenci, vyvolat absolutní chaos a v něm následně přenastavit systém,
„smazat“ dluhy a ještě víc zdokonalit svoje mocenské páky a kontrolu nad obyvateli.

Ve hře je několik mocenských bloků a lídři se dohodli na novém uspořádání světa. Nestabilní USA
potřebuje nové zdroje příjmů, jinak se zhroutí jak domeček z karet. Rozlouskne tedy EU na dvě
poloviny – na západní EU (Německo, Francie…) a východní EU (neboli Trojmoří neboli U-24 – zatím
hlavně Polsko, Česko, Slovensko, Slovinsko, pobaltské státy a v budoucnu doufají v připojení hlavně
Maďarska, Rumunska a Bulharska).

Východní EU, neboli Trojmoří, bude pod silnější kontrolou USA a bude sloužit k okopávání kotníků
Ruska. Proto je nutné, aby se země extrémně vymezily proti Ruské federaci a narušily vzájemné
vztahy takovou nenávistí, že je nepůjde urovnat po celé dekády. K Trojmoří by se pak ideálně
připojila i západní část Ukrajiny, která bude sloužit jako hlavní základna k útokům na Rusko, které se
tím bude destabilizovat a oslabovat.

Hlavní je, že agresivní Trojmoří vytvoří dlouhý severo-jižní blok mezi Rusko-čínsko-indickým blokem
a západní Evropou. Samo bude v tak příšerném vztahu s Ruskem, že od něj nebude moct nakupovat
nerostné zdroje a bude muset nakupovat mnohonásobně dražší suroviny z USA. Podstatná část
ekonomiky nového bloku Trojmoří tedy bude zaměřená na dvě věci – na vydělávání na drahé suroviny
kupované z USA a na okopávání kotníků Ruské Federace. A když se to celé zvrtne ve válku, tak to
nevadí – umírat budou jen podřadní Slovani (hlavně Poláci a západní Ukrajinci).

Západní Evropa zase bude mít díky „našemu“ tranzitnímu bloku extrémně zkomplikovaný přístup k
ruským zdrojům a tak bude také muset ve velkém nakupovat předražené suroviny z USA. Dojde také
k dalšímu efektu – noční můrou USA je to, že by spolu začalo úžeji spolupracovat Rusko a Německo
nebo dokonce i Francie+Německo+Rusko. To by způsobilo obrovské posílení záměrně
destabilizované Evropy. Pokud ale bude mezi západní Evropou a rusko-čínsko-indickým blokem silně
nenávistné a fašizované Trojmoří, všechno se bude mnohem snáze řídit.

Jinak co se týče samotného konfliktu na Ukrajině, platí do určité míry to, co je popsáno v teorii číslo
2. Jen jde o to, že je to celé součástí většího plánu na přeuspořádání a vojenský i ekonomický reset
naší civilizace.



4. Válka je součástí GLOBALISTICKÉHO plánu na
přeuspořádání světa
Předchozí teorie o přeuspořádání Evropy ale může mít ještě hlubší kořeny. Putin zdaleka není nějaký
izolovaný šílenec – je do značné míry součástí stejných globalistických struktur, jako třeba
francouzský prezident Emanuel Macron, kanadský premiér Justin Castro Trudeau nebo senilní loutka
a očuchávač dětských vlasů Joe Biden. Nedá se tedy vyloučit, že je to celé domluvené i s Ruskem a
Čínou. Jak to? Co by tím získalo Rusko a Čína?

Ekonomický systém se hroutí a Rusko je od něj násilně odstřihnuto díky „sankcím“. V reálu tedy má
Rusko skvělé alibi, jak udělat tenhle drastický krok a úžeji se spojit s východním blokem – jsou
odstřiženi od SWIFT a tak se zapojují do jeho čínské alternativy. Tím se částečně ochrání před
krachem západní ekonomiky.

Za suroviny bude Rusko chtít platit pomocí rublů nebo možná čínského Juanu, což později tyhle měny
naopak stabilizuje a posílí. Také jsou od RF násilně odtrženy spousty zahraničních firem a řetězců,
které tam obsazovaly trh (takže nedopadnou jako třeba Česko, které už je v podstatě kolonií, kde kde
nemá nová česká firma moc šanci bojovat proti nadnárodním řetězcům). Rusko si tedy vytvoří vlastní
alternativy a tím posílí i kontrolu vlastního trhu – viz třeba zrušený McDonald, který má být nahrazen
novým ruským řetězcem „Strýček Váňa“ společnosti Ruspole Brands.

V tomto uspořádání tedy Rusko získá východní Ukrajinu (která je stejně z velké části ruská), lépe
kontrolovaný vlastní trh a lepší kontrolu nad vlastním územím i ekonomikou (a tím i nad lidmi).

Čína extrémně posílí Juan, který by mohl nahradit dolar jako rezervní měna. Také bude moct levněji
a jednodušeji nakupovat suroviny z Ruska.

USA tím zase získá účinnou zbraň na okopávání Ruska (i když z části jen na oko) – Trojmoří. Trojmoří
se také stane kompletní kolonií USA a zdrojem jejich nezbytných příjmů a navíc bude udržované v
konstantním stavu nenávisti k Rusku a tak se s ním žádným způsobem nemůže spojit a vytvořit příliš
silný východoevropský blok. Pro USA je to win-win situace.

Západní EU tím nic nezíská – a to je pro globální elity také dobře, Německo-francouzsko-ruská
spolupráce by pro ně byla noční můrou.
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V Trojmoří získá Polsko výsadní postavení a bude moct naplno rozvinout svoji dlouhodobou nenávist
proti Rusku a možná si i ukousne kousek západní Ukrajiny. To je sice jen taková cena útěchy, ale
polským elitám to zřejmě bude stačit.

Otázkou je – podaří se k Trojmoří strhnout i Bulharsko a Rumunsko? Jak s tím výbušným mixem
zamíchá Turecko? Přežijí u nás alespoň zbytečky svobody?

Co na to Česko a Slovensko?
Ať je to jak chce, nejvíc na aktuální situaci asi doplatí tři země – Ukrajina, Česko a Slovensko. Hurá,
jsme zase na světové špici!

Pro optimisty je tu ale z dlouhodobého hlediska i určitá naděje – pokud se opravdu staneme jakousi
„východní EU“, tedy dojde k naplnění projektu Trojmoří, mohli bychom se nakonec snáze odstřihnout
od šílených nápadů a byrokracie EU. Tedy až to globální sociální inženýři dovolí. Omezíme tím tedy
masovou migraci z Afriky a Blízkého Východu, omezíme vliv Green dealu a dalších šíleností. Tedy za
to, že budeme platit nehorázné peníze USA za suroviny a vojenskou techniku. Jako nový blok ale
můžeme nenápadně pracovat pod hladinou a postupně se změnit z globalisty plánované „potravy pro
kanóny“ na nový, silný středoevropský blok. Na novou Byzantskou říši. Jen se nesmíme nechat zničit
a musíme vydržet, až globalistické plány padnou na hubu. Protože i celý tenhle masterplan (pokud
opravdu existuje) má celou řadu problémů a zhroucení systému spíš jen o pár dekád zpomalí, místo
aby ho zastavil. Hlavní je nenechat se úplně zfanatizovat, ovládnout nenávistí (ať už k jedněm nebo
druhým) a tím se společensky rozpadnout a stát se novou verzí rozvrácené Ukrajiny.

No…uvidíme. Následující roky budou ještě zajímavější, než se na začátku 2020 zdálo.

Co si o tom myslíte vy? Jaká je vaše teorie o tom, co se skutečně děje na pozadí? Je všechno jen
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náhoda a jakékoli teorie o organizovaném pozadí krize jsou jen fantasmagorie? Nebo je za tím nějaký
plán?

Dodatek: Pokud by někdo měl pocit, že přemýšlet o tom, co se asi děje za oponou, je jen “mlácení
prázdné slámy” – já s tím úplně nesouhlasím. Bez snahy komplexně pochopit aktuální dění se
měníme jen v hadr na holi, který se nechá smýkat větrem bez jakékoli vlastní kontroly. Bez chápání
souvislostí jsme úplnými otroky. Pokud ale alespoň částečně pochopíme, co se skutečně děje,
dokážeme se o trošku lépe připravit na budoucnost. Jsme o něco menšími otroky. Třeba – kam má
cenu investovat? Má cenu emigrovat? A kam? Mám spíš zůstat v Praze nebo se odstěhovat na
venkov? Mám si dělat velké zásoby jídla nebo bude všechno za dva měsíce v pohodě? Mám jít na
pátou Tečku nebo raději nebudu riskovat, že si doživotně zničím zdraví?

Jinými slovy – štěstí přeje připraveným.
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